
18. maj 2015 

 

Kære Børne- og Undervisningsudvalg 

 

Forældrene i Elverhøjs forældrebestyrelse er for nylig blevet opmærksomme på, at 

der siden efteråret har været sendt diverse politikker mv. i høring i kommunens 

forældrebestyrelser o.a. 

 

Elverhøjs forældrebestyrelse har ikke afgivet høringssvar i pågældende periode, da 

høringsmaterialet beklageligvis ikke har været videresendt til os. 

 

Vi vil med dette brev gerne beklage de manglende høringssvar, som vi desværre ikke 

har fået mulighed for at afgive, samt pointere, at forældrebestyrelsen i Elverhøj er 

yderst aktive, og altid gerne læser, samt eventuelt kommentere på det materiale der 

sendes ud.   

 

 

På vegne af Elverhøjs forældrebestyrelse 

 

  Henrik Dybdahl    &   Camilla Ankerkilde 

   Næstformand         Formand 

 

 


